
机场-南京酒店交通指示 

THE TRANSPORTATION GUIDE FROM 

SHANGHAI INTERNATIONAL AIRPORT TO 

NANJING HOTEL 

酒店名称：南京苏宁银河诺富特酒店 

酒店地址：南京市玄武区苏宁大道 9 号 

Hotel Name：Novotel basaltic Suny Galaxy Hotel 

Hotel Address：NO.9, Suning avenue, Xuanwu District, Nanjing(location as 

following map) 

我们建议提前一周以上预定酒店。酒店电话： 025-85208888。预定酒

店时请说明是参加 IGU 会前会议，将享受优惠价格。 

We advise you to book the hotel more than one week in advance.  

Hotel phone number: 025-85208888. 

Please indicate attending IGU pre-conference when booking the hotel, 

you will have a discounted price 

酒店位置如下图所示 

The location of hotel is as the following sketch map 
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1. 从上海虹桥机场步行至上海虹桥站。位置如下图所示 

Step1) Walk to “Shanghai HongQiao railway station”. The location of 

station is at the following red circle on the map 

 

虹桥站实景地点如下图所示: 

The real sight of the station is as the following picture: 

 

2）在虹桥站乘坐高铁或动车至南京南站。在南京南站下车。苏州站

实景如下图所示： 

Step2) take train from Shanghai Hongqiao to Nanjing south railway station. 

The real sight of station is as the following: 



 

3）乘出租车至苏宁银河诺富特酒店 

Step3) take taxi from Nanjing south railway station to Novotel basaltic 

Suny Galaxy Hotel （17.8KM，26Minutes，CNY50）. the route is on the 

following map. 
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The real sight of hotel is as the following: 

 

 

会务组成员 8 月 16 日将在酒店大厅安排签到 

Conference Committee members will arrange check-in at hotel lobby on 

16th August  


